
 

 

 

Pregunta resposta escrita

 

 

Competencia Competencias de la Cámara
Subcompetencia Control e información
Tipo Expediente 184-Pregunta al Gobierno con

respuesta escrita.

Fdo.: Néstor REGO CANDAMIL
Diputado



 

 

Á MESA DO CONGRESO 

 

O deputado do BLOQUE NACIONALISTA GALEGO (BNG), Néstor Rego 

Candamil, adscrito ao GRUPO PARLAMENTAR MIXTO, ao abeiro do 

estabelecido no artigo 185 e seguintes do Regulamento do Congreso dos 

Deputados, formula as seguintes preguntas dirixidas ao Goberno para a súa 

resposta escrita. 

Durante a tramitación dos Orzamentos do Estado para 2022 foi aprobada 

unha transaccional a unha emenda presentada por ERC, EH Bildu e BNG que 

propoñía a previsión dunha partida específica para a promoción das 

producións audiovisuais nas linguas oficiais distintas do español. Finalmente, 

con esa transacción creouse un novo fondo dotado con 10,5 millóns de euros a 

transferir mediante convenios aos organismos competentes das distintas 

Comunidades Autónomas con lingua propia para promover a produción, 

distribución e promoción da industria cinematográfica e audiovisual en galego, 

catalán ou éuscaro.  

Chegou a executarse esa partida? Preveuse unha partida semellante nos 

orzamentos de 2023? Cal é o estado de execución da mesma? 

 

 Madrid, a 16 de marzo de 2024 

 

Néstor Rego Candamil 

Deputado do BNG no Congreso 



 

 

 

 

A LA MESA DEL CONGRESO  

 

El diputado del BLOQUE NACIONALISTA GALEGO (BNG), Néstor Rego 

Candamil, adscrito al GRUPO PARLAMENTARIO MIXTO, al amparo de lo 

establecido en el artículo 185 y siguientes del Reglamento de los Diputados, 

formula las siguientes preguntas dirigidas al Gobierno para su respuesta 

escrita.  

Durante la tramitación de los Presupuestos del Estado para 2022 se aprobó 

una transaccional a una enmienda presentada por ERC, EH Bildu y BNG que 

proponía la previsión de una partida específica para la promoción de las 

producciones audiovisuales en las lenguas oficiales distintas del español. 

Finalmente, con esa transacción se creó un nuevo fondo dotado con 10,5 

millones de euros a transferir mediante convenios a los organismos 

competentes de las distintas Comunidades Autónomas con lengua propia para 

promover la producción, distribución y promoción de la industria 

cinematográfica y audiovisual en galego, catalán o euskera.  

¿Llegó a ejecutarse esa partida? ¿Se ha previsto una partida semejante en los 

presupuestos de 2023? ¿Cuál es el estado de ejecución de la misma?  

 

Madrid, a 16 de marzo de 2024 

 

Néstor Rego Candamil 

Diputado del BNG en el Congreso 
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